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فراکسیون مستقلین در روند قانونگذاری موثر نخواهد بود

محمد علی ابطحی با اشاره به تشکیل فراکسیون مستقلین در مجلس گفت:  اینکه افراد با یک مجموعه انتخاباتی وارد مجلس شوند و بعد از آن بیرون بیایند، قطعا در ذهن همه به عنوان یک بداخلاقی تلقی 
شــده و در این رفتار  فرصت طلبی وجود دارد . وی با بیان اینکه این نوع رفتارها در عرصه سیاســت در کشــورمان کم ســابقه نیســت، افزود: پیش از  این نیز چنین مواردی پیش آمده که باید چارچوبی اخلاقی 

برای چنین مسائلی در نظر گرفته شود، به خصوص اینکه در کشور ما احزاب آن طور که باید شکل نگرفتند و سامان درستی ندارند تا بر اساس آیین نامه های حزبی بتوان رفتار افراد را مورد بررسی 
قرار داد. ابطحی هم چنین تصریح کرد: در عین حال بنا به اطلاعاتی که دارم لیســت فراکســیون مســتقلین خیلی جدی نشــده و مواضعشان معین نیست و فکر می کنم تشکیل آن فقط یک 

بدســلیقگی سیاســی بوده و پشــتوانه ای در جامعه ندارد و نمی تواند داشــته باشد. وی یادآور شــد: این افراد خود را میان دو جبهه اصولگرایان و اصلاح طلبان قرار دادند که نهایتا باعث 
حذف هویت خودشــان خواهد شــد البته حق نمایندگان مجلس اســت که هر فراکســیونی می خواهند تشکیل دهند، اما فکر نمی کنم فراکسیون مســتقلین بتواند درسیستم روند 

قانونگذاری خیلی موثر باشد.

دولت مدیران ضعیف را جابه جا کند
حجت الاســلام عبدالواحد موسوی لاری 
گفت: دولــت باید در داخل خــود قدرتمند 
حرکت کند و نیروهای قدرتمند خود را بیشتر 
بکار گیرد و در مقابل، افراد ضعیف را جابه جا 
کند دولت باید نوعی نوســازی و بازســازی 
تشکیلاتی داشته باشد و با انسجام و نشاط 

بیشتر کارها را پیش ببرد در این صورت اتاق های تخریب علیه دولت خیلی 
موثر نخواهد بود. وزیر کشــور دولت اصلاحات در ادامه در خصوص تاثیر 
فیش هــای حقوقی در انتخابات یادآور شــد: فیش های حقوقی ربطی به 
دولــت ندارد این فیش ها نه فقــط در دولت بلکه در قوه قضاییه و مجلس و 
نهادهای دیگر هم بوده اســت این پدیده ای بوده که در همه ســاختارهای 
نهادهای نظام وجود داشته و دارد دولت هم مثل سایر نهادها با این مشکل 

روبرو بوده است روحانی هم با این موضوع برخورد کرده.

آلترناتیوهایی کنار روحانی داشته باشیم
محمــود صادقــی عضــو هیــات رئیســه 
فراکسیون امید مجلس گفت: اصولگرایان 
در حــال حاضــر گزینــه خاصــی را برای 
انتخابات ریاست جمهوری معرفی نکرده اند. 
اگــر بخواهیم عینی نگاه کنیم دستشــان 
خالی است. وی در مورد تحرکات و فضای 

انتخاباتی این روزها گفت : هنوز فضای انتخاباتی داغ نشــده و نظراتی که 
برخی از اصلاح طلبان داشــته اند عمدتا معطوف به حمایت از روحانی بوده 
است، در واقع خیلی از شخصیت ها نظرشان بر این است که آقای روحانی 
سال 96 کماکان کاندیدای مطلوب هستند. نماینده مردم تهران در مجلس 
با بیان اینکه آلترنایتوهایی هم می توانند در عرصه ی انتخابات حضور داشته 
باشند، اظهار کرد: به عنوان مثال در انتخابات 92، کاندیداهای دیگری هم 

وجود داشته اما با ائتلافی که آقای عارف  کرد، شرایط تغییر کرد.

نطق های روحانی از عالم واقع به دورند
بهــرام بیرانونــد نماینده مــردم بروجرد در 
مجلس نهم اظهار داشت: مطلب مهم در 
خصوص نطق های آقای روحانی این است 
که از عالم واقع بــه دورند،  به هم ریخته اند 
و انســجام ندارنــد و در آنهــا تناقض وجود 
دارد. نماینــده مردم بروجرد در مجلس نهم 

بر همین اســاس اضافه کرد: از مشکلات نطق های روحانی تندی لحن و 
معنــی، در برابر منتقدین داخلی و تواضع در برابر خارجی ها اســت. در این 
نطق ها توجه خاص به قشــری از جامعه است که مشکل معیشت،  ازدواج،  
مسکن و تحصیل ندارند اما دغدغه گشت ارشادی و کنسرتی دارند. بیرانوند 
ادامه داد: ســهم صاحبان اصلی انقلاب و محرومان جامعه در نطق های 
فوق اندک است. نکته این است که این نطق ها را هر کس برایش می نویسد،  

نوشته اش روح و تناقض دارد و جریان ساز و امیدآفرین نیست.

 از دیپلمات های خارجی 
یک خانه فساد کشف شد

جعفری دولت آبادی دادســتان تهران گفت: اتفاق 
خوبــی که مورد نظر دادســتان تهران قــرار گرفت، 
اقدام پیشــگیرانه هفته گذشــته ضابطان در کشف 
خانه ای بود که برای برگزاری مجلس مختلط و برای 
فساد برای برخی دیپلمات های کشورهای خارجی و 
ایرانیان مرتبط مهیا گردیده بود. وی با اعلام این که 
»از منزل مذکور چهار هزار لیتر مشروب الکلی کشف 
شده اســت« اظهار کرد: امروز دشمنان انقلاب در 
مورد فســاد و فحشا ســازمان یافته عمل می کنند و 
این اقدام ضابطان، از آن جهت که پیشگیرانه بوده و 
نشان از اشراف دستگاه های اطلاعاتی و ضابطان بر 
امور شهر دارد، قابل تقدیر است. در این رابطه دو نفر 
ایرانی با تابعیت مضاعف دستگیر شده اند. دادستان 
تهران افزود: طی دو ماه گذشته این دومین خانه  ای 
اســت که با برخی دیپلمات های خارجی در تهران و 
عوامل ایرانی در ارتباط بودند، در تهران کشف شده 
و این شــیوه پیش ــگیرانه باید ادامه یابد تا تمام مراکز 
مهیا برای فساد شــامل باغ ها، تالارها و اماکن معد 
برای فساد در اشراف اطلاعاتی ضابطان قرار گیرد.

 یکی از متهمان بانک ملت بیش از 
2 میلیارد در 16 ماه دریافت کرده است

جعفری دولت آبادی در بخش دیگری از سخنانش به 
پرونده فساد اقتصادی اشاره کرد و با ذکر مثال هایی از 
پرونده های اقتصادی کلان مانند گروه ریخته گران، 
موسسه اعتباری ثامن الحجج و بابک زنجانی، اظهار 
کرد: اگر چه رسیدگی به این پرونده ها به لحاظ ماهیت 
آن ها با مشــکلاتی مواجه اســت، اما طولانی شدن 
رســیدگی ها موجب می شــود پرونده به ضد خودش 
تبدیل شود؛ زمینه مظلوم نمایی متهمان فراهم شود 
و از دیگر نتایج اطاله در رســیدگی بــه این پرونده ها، 
اعتراض شــکات، مفتوح شدن شــکایات انتظامی 
علیه قاضی یا تهدید به چنین شــکایاتی علیه قضات 
رســیدگی کننده و ورود نهادهای نظارتی مختلف به 
پرونده هاســت.  جعفری دولت آبادی از معاونان خود 
به ویژه سرپرســتان نواحی جرایم اقتصادی و بانکی 
خواســت که در رسیدگی به پرونده های مهم نظارت 
بیشــتری نمایند تا خارج از نوبت رســیدگی شــود و 
بدین ترتیب زمینه ی آســیب بــرای قضات این گونه 
پرونده هــا کاهــش یابــد و پرونده از مســیر صحیح 
رسیدگی خارج نشــود. وی با قبول این که »احتمال 
اعمال نفوذ از ســوی متهمان یقه سفید به این لحاظ 
که به منابع قدرت دسترســی دارند و از پشتوانه مالی 
قوی برخوردارند، جدی اســت«، گفت: توجه به این 
واقعیــت ایجاب می نماید که نظارت در رســیدگی ها 
تسریع شــود. دولت آبادی از صدور بخشنامه ای در 
مورد تشــکیل دفتر پیگیری در خصــوص این گونه 
پرونده ها در دادســتانی تهران خبر داد. وی در ادامه 
به آثار منفی فیش های حقوقی غیرمتعارف پرداخت 
و در تبیین اقدامات متهمان جرایم اقتصادی اظهار 
کرد: حســب گزارش ضابطان در پرونده بانک ملت 
یکی از متهمان طــی 16 ماه حضور در بانک مذکور 
در مجموع دو میلیارد و دویست میلیون تومان حقوق 
و پاداش و حق حضور در جلسات دریافت کرده که به 
طور میانگین ماهیانه ، یک صد و چهل میلیون تومان 
حقوق پاداش و مزایا از منابع مختلف دریافت می کرده 
و برای انجام مأموریت های چند روزه ، یک صد میلیون 
تومــان از بیت المال صرفاً به عنــوان هزینه هتل در 
خارج از کشــور صرف شده اســت و به عنوان پاداش 
عملکــرد و حق الزحمه شــرکت در جلســات در یک 
 کشور خارجی طی یک ســال 32000 یورو به متهم 

پرداخت شده است.

عصر ایران نوشت: سه سال اولِ 4 رییس جمهور
دولت روحانی نه مانند بازه 68 تا 71 از حمایت همه جانبه درون ارکان نظام برخوردار بوده نه همچون دوره 76 تا 79 جامعه در تب و تاب و 

شور سیاسی است و نه مانند سال های 84 تا 87 پول مفت نفت، در اختیار و دولت بخت یار.

 خبر آنلاین نوشت: سرنوشت 73عضو مجلس خبرگان قانون اساسی
پس از پیروزي انقلاب اسلامي، ایجاد یك قانون اساسي مدون و جامع به عنوان اولین نیاز کشور اسلامي احساس شد. به همین منظور 

قرار شد تا با ایجاد مجلسي متشکل از نمایندگان برگزیده مردم، مراحل تدوین قانون اساسي قدم به قدم طي شود و سرانجام با عبور از 
مرحله همه پرسي، مهر تأیید نهایي بر آن زده شود.

 فردا نیوز نوشت: از برجام زدگی تا مقصر تراشی برای بی حاصلی برجام
سه سال از آغاز به کار دولت آقای روحانی گذشت؛ اکنون این دولت به آخر راه خود نزدیک شده؛ در حالی که هنوز وعده های انتخاباتی 

رییس جمهور در آغاز راه  فراموش نشده است.

 رجا نیوز نوشت: رونمایی از جدیدترین دهن کجی »دولت روحانی« در مبارزه فساد
مقاومت جریان سرخه ای و تهدید این جریان به برکناری طیب نیا موثمر ثمر بود و دولت یازدهم در اقدامی تعجب برانگیز؛ علی رستگار را 

که هم اکنون به اتهام فساد گسترده بانکی در بازداشت به سر می برد را در سمت عضو هیئت مدیره ابقاء نمود و تنها اقدام به تغییر در 
مدیرعامل بانک کرد.

عکس روزسایت نگار

حجت الاسلام روحانی 
ریاست جمهوری 
 اسلامی ایران، 
سه شنبه شب در 
مصاحبه زنده تلویزیونی 
به سوالات خبرنگاران 
سیما پاسخ داد

خبرنامه
سه شــنبه 12 مرداد مــاه 1395

سفرهای اروپایی روحانی ادامه دارد
مرکل می داند نباید برای ایران شرط بگذارد

معاون اروپا و امریکا وزارت امور خارجه گفت: هنوز زمان آن نرســیده است که 
روابط ایران و انگلیس به سطح سفیر ارتقاء پیدا کند. مجید تخت روانچی هم چنین 
اعلام کرد: دور دوم نشست های سیاسی میان ایران و اتحادیه اروپا به احتمال 
زیاد در مهرماه برگزار می شود. او با بیان اینکه سال گذشته دور اول گفت وگوهای 
سیاســی میان ایران و اتحادیه اروپا در تهران برگزار شــد،  توضیح داد که برای 
برگزاری دور دوم گفت وگوها هنوز تاریخ دقیقی تعیین نشده است ولی به احتمال 
زیاد در مهرماه سال جاری، این گفت وگوها در شهر بروکسل برگزار خواهد شد.

نیاز است دفتر مستقل اتحادیه اروپا در تهران تاسیس شود
معاون وزیر امور خارجه در گفت و گو با ایسنا، با بیان اینکه ایران و اتحادیه اروپا 
در مورد مسائل مختلف دوجانبه، مسائل منطقه از جمله آوارگان و ضرورت مبارزه 
با تروریســم با یکدیگر گفت وگو و رایزنی می کنند، درباره تاسیس دفتر مستقل 
اتحادیه اروپا در تهران خاطرنشــان کرد: در حال حاضــر دو نفر به نمایندگی از 
اتحادیه اروپا در سفارت هلند جهت پیگیری امور مربوط به این اتحادیه مشغول 

به فعالیت هستند و امور مربوط به ایران و اتحادیه اروپا را پیگیری می کنند.
او در این باره توضیح داد: خانم موگرینی و دیگر مسئولان اتحادیه اروپا تاکید دارند 
که در دور جدید روابط ایران و این اتحادیه، فعالیت و همکاری های زیادی بین 
دو طرف در حوزه های مختلف انجام خواهد شــد بنابراین نیاز است تا آنها دفتر 
مستقلی در تهران تاســیس کنند.در حال حاضر دو نفر به نمایندگی از اتحادیه 
اروپا در سفارت هلند جهت پیگیری امور مربوط به این اتحادیه مشغول به فعالیت 
هستند. وی افزود: ما به طرف های مقابلمان در اتحادیه اروپا به صورت شفاف 
اعلام کرده ایم که این موضوعی زمان بر اســت و باید مســائل حقوقی مرتبط با 
تاســیس دفتر در تهران را در نظر بگیرند و کاری نیست که بتوان یک شبه آن را 
انجام داد. معاون وزیر امور خارجه کشورمان در پاسخ به این سوال که »آیا موانع 
موجود بر سر راه ایجاد دفتر مستقل اتحادیه اروپا در تهران فقط مسائل حقوقی 
است یا موانع سیاسی نیز در این ارتباط وجود دارد چنانکه در مقطعی این ادعا از 
ســوی برخی از رسانه ها مطرح شد که هدف اتحادیه اروپا از ایجاد دفتر مستقل 
در تهران جاسوسی اســت؟«، تصریح کرد: ممکن است در مورد یک موضوع 
نظرات متعدد، مختلف و متفاوتی وجود داشــته باشد؛ چنانکه در مورد موضوع 
برجام نیز شــاهد این مسأله هستیم. وی ادامه داد: این امر در مورد ایجاد دفتر 
مستقل اتحادیه اروپا در تهران نیز صدق می کند و همانطور که پیش از این  اشاره 
شد، تاسیس چنین دفتری نیازمند طی شدن مراحل قانونی در کشور است و ما 
نمی توانیم به آنها بگوییم که مثلا فردا بیایند و دفترشان را باز کنند. در حال حاضر 
برای تســریع امور به این فرمول رسیده ایم که تعداد محدودی از نمایندگان این 
اتحادیه در سفارت هلند در تهران مستقر شوند تا کارها را پیش ببرند. گرچه آن ها 
مصر هستند که با این وسعت کار  بین دو طرف، تعداد افراد اعزامی کم است و 

می گویند باید نمایندگی فعال و مستقلی داشته باشند.

روحانی تا پایان سال 2016 به چند کشور اروپایی سفر می کند
تخت روانچی در بخش دیگری از این گفت وگو در پاسخ به این سوال که »در جریان 
سفر چند ماه پیش آقای ظریف به نیویورک برای شرکت در اجلاس بین المللی 

آب و هوا اولین دور مذاکرات سیاســی بین ایران و کانادا برگزار شد. آیا بعد از آن 
نیز مذاکرات دیگری بین مقامات دو کشــور انجام شده است یا خیر؟«، اظهار 
کرد: با دولت کانادا در تماس هســتیم و تاکنون گفت وگوهایی را نیز با مقامات 
این کشــور داشــته ایم. دور اول این مذاکرات در نیویورک برگزار و بعد از آن نیز 
یک بار دیگر گفت وگوهایی بین دو طرف انجام شــد. وی با بیان اینکه ما تاکید 
داریم که دولت جدید کانادا باید از رفتار خصمانه دولت قبلی این کشور نسبت به 
ایران  فاصله بگیرد، تصریح کرد: این فاصله گرفتن باید هم از بعد رفتاری باشد 
و هم در ارتباط با قوانینی که در این کشور در ارتباط با ایران تصویب می شود. اگر 
چنین اقداماتی انجام شود و آنها در عمل نشان دهند که از سیاست های دولت 
قبل فاصله گرفته اند، ما این آمادگی را داریم که وضعیت فعلی روابط دو کشــور 
به وضعیت قبلی درآید ولی همانطور که اشاره شد، هنوز به آن نقطه نرسیده ایم.
معاون وزیر خارجه در پاسخ به این سوال که »آیا این عدم آمادگی از سوی ایران 
است یا از سوی کانادا؟«، تاکید کرد:  این دولت کانادا بوده که علیه ایران سیاست 
خصمانه داشته و به دلایل واهی دیپلمات های خود را از تهران فراخوانده است. 
این کشور روابطش را با ایران قطع کرد و بعد در مجلس خود در قالب مصوبه ای 
مصونیت قضایی ایران را لغو کرد. اینها همه اقدامات خصمانه دولت کانادا علیه 
ایران بود و اگر آنها واقعا اعتقاد دارند که دولت قبلی تندرو و دارای سیاست های 
افراطی نســبت به ایران  بوده و اکنون آنها علاقه مند هستند که با ایران ارتباط 
برقرار کنند، ما در پاسخ می گوییم حرف هایی که در این ارتباط زده می شود خوب 
است ولی باید در عمل نشان دهند که از سیاست های دولت قبل فاصله  گرفته اند 
و ما هر موقع متقاعد شویم که این اقدامات انجام شده خود به خود روابط دو کشور 
از حالت فعلی به وضعیت قبل برمی گردد. معاون اروپا و آمریکا وزارت امور خارجه 
با اعلام این خبر که »امکان دارد تا پایان سال 2016 رئیس جمهور به چند کشور 
اروپایی ســفر کند«، ادامه داد: آقای روحانی از چند کشور اروپایی مانند آلمان و 
اتریش جهت سفر به این مناطق دعوت شده اند که بعد از انجام مقدمات لازم، 
امکان دارد این سفرها تا پایان سال 2016 انجام شود. از سوی دیگر قرار است 

هیأت هایی در سطح عالی رتبه از کشورهای اروپایی به تهران سفر کنند که پس 
از نهایی شدن، زمان دقیق آن اعلام می شود.

مرکل می داند نباید برای ایران شرط بگذارد
تخت روانچی در پاسخ به سوالی مبنی بر اینکه »چندی پیش در رسانه ها مطرح 
شد که خانم آنگلا مرکل - صدر اعظم آلمان - برای سفر رئیس جمهور کشورمان 
بــه آلمان این پیش شــرط را مطرح کرده که ایران باید رژیم صهیونیســتی را به 
رسمیت بشناسد«، با رد قاطع این موضوع خاطرنشان کرد: کشورهای مختلف 
می دانند که نمی توانند با ایران این گونه برخورد کنند و چنین شرط و شروطی را 
بگذارند؛ چرا که طرح این مسائل نه تنها مشکل ایجاد می کند بلکه قابل طرح 
با ایران نیست چون آنها می دانند که پاسخ ما چه خواهد بود. وی ادامه داد: این 
صحبتی که به نقل از خانم مرکل مطرح شــده اصلا صحت ندارد و آنها خود به 
خوبی می دانند که نباید چنین شرط هایی را مطرح کنند. معاون ظریف در بخش 
دیگری از این گفت وگو خاطرنشان کرد: برخی از کشورهای اروپایی از جمله ایرلند 
و اسلوونی که در ایران سفارت ندارند، ابراز علاقه کرده اند که تا پایان سال 2016 
ســفارت های خود در تهران را تاسیس کنند و دلیل عمده آن چشم انداز روشنی 
است که از باب تعامل با ایران متصور هستند. وی همچنین تصریح کرد: برخی 
از کشــورهای اروپایی نیز که از قبل در تهران سفارت خانه داشته اند بخش های 
اقتصادی و کنسولی خود را تقویت کرده اند چراکه رفت و آمد هیأت های اقتصادی 
بین ایران و این کشورها در ماه های اخیر افزایش چشم گیری داشته است. معاون 
وزیر خارجه در مورد شــایعات مطرح شده مبنی بر جابه جایی اش و انتخاب او به 
عنوان ســفیر ایران در یکی از کشورهای اروپایی نیز گفت: در حال حاضر قصد 
رفتن به خارج از کشور را ندارم. تخت روانچی همچنین از تغییر تعدادی از سفرای 
ایران در اروپا و آمریکای جنوبی طی ماه های آینده خبر داد و در این باره تصریح 
کرد: این ســفرا با توجه به پایان زمان ماموریتشان به تهران خواهند آمد و افراد 
جدید جایگزینشان خواهند شد. این چرخه در وزارت خارجه امری معمول است.


